
Schriftelijke vragen artikel 40 RvO 
 
Deze vraag is naar aanleiding van berichten in de media. (Wij Goirlenaren en 
Facebook) 
 
Door de gemeente zijn groene kermismunten verstrekt op de basisscholen. Wat wij 
zeer sympathiek vinden. 
 
 
Helaas blijkt uit de praktijk dat het niet  duidelijk was welke waarde deze 
munten vertegenwoordigden. 
Aangezien dat woensdag tegen 18.00 uur de munten opgehaald waren bij de 
exploitanten werden deze op de laatste niet meer geaccepteerd. 
 
Samenvattend, onduidelijkheden over de waarde en de geldigheidsduur. 
 
Daardoor waren een aantal kinderen (en ouders) teleurgesteld en kwamen van een 
koude kermis thuis. 
 
 
Wat gaat het college doen om te zorgen dat de kinderen volgend jaar weer blij 
van de kermis komen? 
 
Graag ontvang ik schriftelijk antwoord op deze vragen. 
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